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Protokół Nr: RM.0002.2.2020.JP 

Nazwa sesji:  XIX Sesja Rady Miejskiej   

Data sesji:  27.02.2020 

Numer sesji:  RM.0002.2.2020.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Godzina rozpoczęcia:  12:31 

Godzina zakończenia:  16:02 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Iwona Świstowska 

2. Marian Cisło 

3. Józef Bojarczuk 

4. Leszek Tarnawski 

5. Barbara Wierzchowska 

6. Leszek Kryszczuk 

7. Czesława Nowak 

8. Wiesław Bańka 

9. Andrzej Guz 

10. Zbigniew Lebiedowicz 

11. Artur Danilczuk 

12. Anna Naja 

13. Ryszard Wiech 

Oprócz radnych obecni byli również Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski, 

Skarbnik Miasta Marta Woźnica, Radca Prawny Mariola Sadowska, Prezes Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Małgorzata Bocheńska, Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Dariusz Korneluk, Kierownik Miejskiej Służby Drogowej 

Mariusz Biront, Kierownik Zakładu Energetyki Cieplnej Artur Szumiata, Naczelnik Wydziału 

Inwestycji i Rozwoju Przemysław Podskarbi, Naczelnik Wydziału Nieruchomości  

i Planowania Przestrzennego Marta Szopa, Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu  

i Promocji Radosław Szkudziński, Komendant Straży Miejskiej Tadeusz Wdowiak, Zastępca 

Naczelnika Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego Agnieszka Wróblewska, Dyrektor 

Miejskiej Biblioteki Publicznej Jolanta Janiec, Dyrektor Hrubieszowskiego Domu Kultury 

Grażyna Temporowicz i była Dyrektor HDK Emilia Feliksiak, Kierownik Centrum Obsługi 
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Przedszkoli Barbara Harapiuk, dyrektorzy miejskich przedszkoli i szkół, inspektor ds. 

inwestycji komunalnych Piotr Grzymała, podinspektor ds. społecznych Wioletta 

Pietrusiewicz, Przewodniczący Zarządów Osiedli oraz mieszkańcy. 

Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

2:00:01 PM 2:16:11 PM 

3:07:59 PM 3:10:04 PM 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia XIX sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad 

oraz serdecznie powitała zebranych. 

Następnie głos zabrał Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski, który 

poinformował o zmianie na stanowisku Dyrektora Hrubieszowskiego Domu Kultury oraz 

podziękował Emilii Feliksiak dotychczasowej Dyrektor HDK za wieloletnią pracę na rzecz 

kultury. Podziękowania złożyła również Przewodniczący Rady Miejskiej Anna Naja.  

E. Feliksiak podziękowała za dotychczasową dobrą współpracę dodając, że zostawia 

HDK w dobrych rękach.     

Następnie Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski, przedstawił nową Dyrektor HDK 

Grażynę Temporowicz, podkreślając jej dotychczasowe sukcesy i doświadczenie na polu 

kultury i życząc jej sukcesów na nowym stanowisku. Życzenia sukcesów złożyła także 

Przewodniczący Rady Miejskiej Anna Naja.  

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski poinformował o zdobyciu przez modelarzy 

UKS „Jedynka” Mistrzowska Świata w kategorii modeli swobodnie latających w Kalifornii, 

pogratulował zawodnikom oraz ich instruktorowi, radnemu Leszkowi Kryszczukowi. 

Pogratulował ponadto zawodnikowi UKS „Jedynka” zajęcia wysokiego miejsca podczas 

zawodów w Macedonii. 

Radny L. Kryszczuk podziękował wszystkim wspierającym działalność UKS 

„Jedynka”. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

podziękował za wieloletnią współpracę Dyrektor E. Feliksiak oraz złożył gratulacje 

zawodnikom i instruktorowi  UKS „Jedynka”.  
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Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski poinformował o przyznaniu przez Burmistrza 

Miasta nagród za osiągnięte wysokie wyniki sportowe zawodnikom Sekcji Podnoszenia 

Ciężarów MKS „Unia” Hrubieszów i ich trenerowi, radnemu Leszkowi Tarnawskiemu.  

Radny L. Tarnawski podziękował radnym za przyjęcie uchwały umożliwiającej 

Burmistrzowi Miasta przyznawanie nagród i przedstawił najważniejsze osiągnięcia 

zawodników Sekcji Podnoszenia Ciężarów MKS „Unia” Hrubieszów. 

Następnie Burmistrza P. Wojciechowski przedstawił nową Naczelnik Wydziału 

Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Martę Szopę, podkreślając jej wykształcenie  

i doświadczenie zawodowe w zakresie kompetencji Wydziału. 

2.  Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytała radnych, czy zgłaszają uwagi do porządku  

obrad, a wobec ich braku stwierdziła jego przyjęcie. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytała radnych czy mają wnioski do protokołu,  

a wobec ich braku zarządziła głosowanie, w którym  protokół z XVIII sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Hrubieszowskiemu 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski, podkreślając, że o pomoc wystąpił Powiat proponując partycypację przez 

Miasto w przebudowie ulic Podzamcze i Wspólnej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Chełm 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.         

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny paliwa  

w Gminie Miejskiej Hrubieszów w roku szkolnym 2019/2020 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący A. Naja zwróciła uwagę na konieczność dopisania w uchwale skrótu 

„zł”, podkreślając, że zgodnie ze Statutem oczywiste omyłki pisarskie nie wymagają 

odrębnego głosowania w związku z czym w uchwale ten błąd zostanie poprawiony.    

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zarządziła głosowanie, w którym 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

wypłacania diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

Gminy Miejskiej Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza 

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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  Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że środki na proponowaną podwyżkę nie 

zostały zaplanowane w projekcie budżetu na 2020 rok. Dodał, że można było złożyć 

odpowiedni wniosek i zaplanować ten wydatek w projekcie budżetu na bieżący rok.  

Podkreślił, że biorąc pod uwagę bardzo trudną sytuację finansową miasta chce 

wiedzieć kto złożył wniosek w sprawie podwyżki tych diet i poprosił o przedstawienie 

pełnych kosztów tej podwyżki.  

W odpowiedzi Skarbnik M. Woźnica potwierdziła, że podwyżka ta nie była 

uwzględniona w projekcie budżetu na 2020 rok, ponieważ nie została uchwalona uchwała  

w tej sprawie, która dawałaby podstawę do zaplanowania odpowiednich środków w projekcie 

budżetu na 2020 rok. Dodała, że niezbędna kwota została uwzględniona w projekcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2020 oraz, że przyjęcie 

proponowanej uchwały będzie skutkowało wzrostem wydatków budżetu w bieżącym roku  

o 11 tys. zł. Podkreśliła, że w przypadku nie podjęcia procedowanej uchwały zostanie złożona 

stosowna autopoprawka do projektu zmian w uchwale budżetowej.  

Radny R. Wiech zapytał, czy w tej kwocie zawiera się wyłata diet za miesiące 

wakacyjne. Stwierdził także, że chce wysłuchać głosu Przewodniczących Osiedli w tej 

sprawie, ponieważ jeszcze nie tak dawno słyszeliśmy wypowiedzi, że nie chcą oni żadnej 

podwyżki, a wręcz, że pracowaliby społecznie.     

W odpowiedzi Przewodniczący Zarządu Osiedla Śródmieście Sławomir Kędziera 

poinformował, że jest wnioskodawcą w sprawie podwyższenia diet przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Miejskiej Hrubieszów. Dodał, że 

zazwyczaj dzieje się tak, że Przewodniczący przeznaczają swoje diety na cele społeczne. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Zielone Henryka Letnianczyn podziękowała radnym 

za prace nad uchwałą. Powiedziała także, że jest jej przykro słyszeć, że Przewodniczący 

powinni swoją działalność traktować jako hobby. Zapytała radnego R. Wiecha czy zapoznał 

się ze Sprawozdaniem Osiedla Zielone i czy zauważył ile Osiedle włożyło własnych środków 

w roku ubiegłym oraz czy pobierał dietę kiedy był Przewodniczącym Osiedla. Podkreśliła, że 

Przewodniczący Osiedli pełnią swoje funkcje także w miesiącach wakacyjnych. 

  Wobec braku kolejnych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła 

głosowanie, w którym uchwała została przyjęta, przy jednym głosie przeciwnym (R. Wiech). 

 



 

Projekt 

8 
 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92.31 % 

Jestem przeciw 1 7.69 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2020 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica, zwracając 

uwagę na proponowane zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Paweł Wojciechowski 

Andrzej Guz 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że jest trochę zaniepokojony wzrostem 

wydatków, ponieważ zadłużenie miasta zwiększa się o prawie 1,2 mln złotych.  
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Zapytał także, powołując się na artykuł w „Tygodniku Zamojski”, o wysokość 

środków zaplanowanych na nagrody dla urzędników Urzędu Miasta. 

Zauważył, że według niego sprawy budżetowe wyglądają niepokojąco, a przyjmujemy 

jeszcze dodatkowe obciążenia, w związku z czym nie może poprzeć proponowanych zmian  

w budżecie.     

W odpowiedzi Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski stwierdził, że wspomniany 

artykuł nie uwzględnia wysokości płac w Urzędzie Miasta, a odnosi się jedynie do nagród 

wypłaconych pracownikom za efekty ich pracy, wymagające dodatkowego zaangażowania  

i dlatego nazwanie ich „drogimi urzędnikami” jest w pewnym sensie manipulacją. 

Podkreślił, że na rynku pracy nie jest łatwo o znalezienie doświadczonego fachowca, 

które będzie pracował za najniższą pensję krajową. Dodał, że kwota nagród w roku 2019 jest 

nieco niższa od wypłaconych za rok 2018, a na nagrody w roku 2020 zaplanowano 33 tys. 

złotych.          

Skarbnik M. Woźnica sprostowała, że kwota wolnych środków w wysokości prawie  

1,2 mln złotych nie stanowi kwoty o którą wzrasta zadłużenie miasta, ponieważ są to wydatki  

niezrealizowane w ubiegłym roku budżetowym, które zostaną wydatkowane w roku 

bieżącym. Dlatego też nie można mówić o wzroście zadłużenia miasta o prawie 1,2 mln 

złotych. Podkreśliła, że jest przeciwnie, ponieważ deficyt budżetu jest pokryty z tych wolnych 

środków.    

Radny A. Guz podziękował urzędnikom za ich pracę, dodając, że należy się cieszyć,  

z tego że środków, które nam zostały z ubiegłego roku nie musimy oddać do budżetu państwa 

i, że możemy je wydatkować w roku bieżącym. 

Radny R. Wiech stwierdził, że został źle zrozumiany, ponieważ w swojej 

wcześniejszej wypowiedzi nie odnosił się do zarobków pracowników Urzędu Miasta, chciał 

jedynie otrzymać dodatkowe wyjaśnienia w związku z informacjami prasowymi.     

Wobec braku kolejnych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła 

głosowanie, w którym uchwała została przyjęta, przy jednym głosie przeciwnym (R. Wiech). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92.31 % 

Jestem przeciw 1 7.69 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020 - 2034 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym uchwała została przyjęta, przy jednym głosie przeciwnym (R. Wiech). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92.31 % 

Jestem przeciw 1 7.69 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 
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Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący A. Naja zarządziła przerwę. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 3-go Maja 16/35  

z jednoczesną sprzedażą udziału w gruncie 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału 

Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie (w głosowaniu wzięło udział 12 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na okres 10 lat i odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia tej umowy      

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału 

Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2019-2024" 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Paweł Wojciechowski 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zapytał ile było awarii i sytuacji wymagających użycia 

samochodu zakupionego do monitoringu sieci kanalizacyjnej, jaki był cel przeprowadzenia 

inwentaryzacji geodezyjnej i jakie wnioski zostały z niej wyciągnięte oraz jakie zalecenia  

i działania po tej inwentaryzacji podjęła Spółka. 

Zapytał także o długość kanalizacji deszczowej, która jego zdaniem jest w niezbyt 

dobrym stanie oraz czy do Burmistrza Miasta wpłynęły wnioski dotyczące jej marnego stanu. 

Stwierdził, że do kanalizacji miejskiej trafia woda deszczowa, co podnosi koszty ścieków 

oraz że z przedłożonego dokumentu wynika, że zdecydowana większość sieci wodociągowej 

jest z żeliwa, a nie ze stali, a wydaje się, że jest jej tam więcej niż żeliwa, którego żywotność 

jest mniejsza. 

Zapytał czy utworzenie stref przyniosło skutek. Zauważył ponadto, że strefowanie ma 

doprowadzić do zmiany ciśnienia wody, co ma wpływ na żywotność wodociągów oraz ile 

energii pochłaniają przepompownie miejskie, których część obsługuje tylko kilka budynków. 

Prezes PGKiM M. Bocheńska odpowiedziała, że strefy nie mają za zadanie 

oszczędzania sieci, ale monitorowanie przepływów wody, która wpływa, a którą w danej 

strefie sprzedajemy, żeby można było wykryć ubytki wody w poszczególnych strefach.  

Dodała, że monitorowanie ciśnienia wody razem z jej ilościami pozwalające na 

odpowiednie ustawienia pracy stacji uzdatniania wody w poszczególnych strefach w okresach 

dobowych, co pozwoli na oszczędność energii, to kwestia przyszłości.  Stwierdziła, że tylko 

niecałe 14 procent sieci i przyłączy wodociągowych jest z żeliwa, natomiast ze stali 0,19 

procenta, a większość jest wykonana z PCV i PE dodając, że ciągle trwa wymiana starych 

części sieci na nowoczesne. Zauważyła, że wody deszczowe i pośniegowe to problem 

odpowiedzialności właścicieli i zarządców dróg podkreślając, że nie mają one prawa trafić do 

kanalizacji ściekowej, a takie przypadki należy zgłosić do prokuratury.   



 

Projekt 

15 
 

 Dodała, że PGKiM posiada ponad 500 metrów kanalizacji deszczowej na osiedlu 

Jagiellońskim, która ma na celu odprowadzanie wody z terenów podmokłych (ul. Chmielna, 

Bursztynowa i okolice), a nie odprowadzania wód deszczowych.  

W kwestii wykorzystania samochodu do monitoringu sieci stwierdziła, że 

szczegółowe informacje zostaną udzielone przez kierownika Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji, po otrzymaniu pisemnego wniosku. 

Poinformowała, że inwentaryzacja geodezyjna jest ciągle w trakcie realizacji i jest 

dofinansowana z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, dzięki czemu zostanie 

wykonana cyfrowa mapa, na której zostaną umieszczone wszelkie urządzenia wodne  

i kanalizacyjne znajdujące się na terenie miasta.         

Radny R. Wiech powiedział, ze miał informacje, że oczyszczalnia ścieków pracuje na 

wytężonych obrotach po opadach deszczu i po topniejącym śniegu. Zauważył, że wiele 

studzienek jest zaniżonych, w efekcie czego większość wody deszczowej trafia do kanalizacji 

miejskiej. Zapytał czy można sprawdzić czy po opadach zwiększa się ilość ścieków na 

oczyszczalni.  

Prezes M. Bocheńska stwierdziła, że znajdujące się na terenie miasta kanalizacje 

deszczowe nie są własnością PGKiM. Dodała, że okresowo ma informacje, że wody 

deszczowe lub roztopowe wpływają do oczyszczalni ścieków, co jest wynikiem tego, że ok. 

50 procent kanalizacji deszczowych jest stara i nieszczelna, w efekcie czego następuje 

przesiąkanie do sieci kanalizacyjnej.  

Podkreśliła, że m. in. do wykrywania tego typu nieprawidłowości służy samochód do 

monitoringu sieci kanalizacyjnej oraz, że wykryte przypadki będą zgłaszane do prokuratury  

i do nadzoru budowlanego. 

Radny R. Wiech zapytał czy możliwe jest zlecenie PGKiM bieżącej konserwacji 

systemu odprowadzania wód deszczowych. 

 Prezes M. Bocheńska odpowiedziała, że PGKiM nie ma prawa zajmować się wodami 

deszczowymi, natomiast jeśli otrzyma takie zlecenie, to w miarę możliwości będzie 

wykonywać takie usługi. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski zauważył, że wody opadowe są odprowadzane 

przez różnych zarządców dróg i że w przypadku awarii często występują problemy z ich 

szybkim remontem. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym uchwała została przyjęta, przy jednym głosie przeciwnym (R. Wiech). 
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   Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92.31 % 

Jestem przeciw 1 7.69 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

projekt budżetu obywatelskiego dla Gminy Miejskiej Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja przedstawiła pozytywną opinię Gminnej 

Rady Pożytku Publicznego. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

W dyskusji Przewodniczący Zarządu Osiedla Śródmieście Sł. Kędziera stwierdził 

m.in., że projekt uchwały nie spełnia w pełni idei budżetu obywatelskiego. Odniósł się także 

krytycznie do form oraz zbyt długiego głosowania nad zakwalifikowanymi projektami.  
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Osoby proszące o głos 

Paweł Wojciechowski 

W odpowiedzi Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski stwierdził, że skrytykowane 

przez Przewodniczącego forma oddania głosu nie jest obligatoryjna, stanowi natomiast jedną  

z możliwości wzięcia przez mieszkańców udziału w głosowaniu. Podkreślił, że różne formy 

głosowania dają większej ilości mieszkańców szansę oddania głosu. 

Stwierdził ponadto, że w proponowanym projekcie uchwały położono nacisk na 

spełnianie przez projekty kryterium ogólnodostępności.    

Przewodniczący Sł. Kędziera stwierdził, że projekty zakwalifikowane do udziału  

w głosowaniu powinny spełniać kryterium ogólnodostępności, a głosowanie powinno 

odbywać się osobiście.    

Wobec braku kolejnych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła 

głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

16. Rozpatrzenie Informacji Burmistrza Miasta Hrubieszowa o wydanych 

decyzjach w sprawie naliczenia opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości  

w związku z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Hrubieszowa. 

Informację przedstawił Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Informacji. 

 Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła głosowanie,  

w którym Informacja została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

17. Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta z działalności Komisji w 2019 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja poinformował o złożeniu Sprawozdania  

w terminie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poprosił radnych o przyjęcie Sprawozdania. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zarządziła głosowanie, w którym 

Sprawozdanie zostało przyjęta jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

18.  Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Prawa i Administracji z działalności Komisji w 2019 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja poinformował o złożeniu Sprawozdania  

w terminie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

podziękował radnym, Burmistrzowi i pracownikom Urzędu Miasta za współpracę z Komisją  

i poprosił radnych o przyjęcie Sprawozdania. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zarządziła głosowanie, w którym 

Sprawozdanie zostało przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

19. Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej,  

Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa z działalności Komisji w 2019 

roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja poinformował o złożeniu Sprawozdania  

w terminie.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz poprosił radnych o przyjęcie Sprawozdania. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zarządziła głosowanie, w którym 

Sprawozdanie zostało przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 
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Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

20. Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

z działalności Komisji w 2019 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja poinformował o złożeniu Sprawozdania  

w terminie.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny W. Bańka podziękował za współpracę 

Komisji oraz władzom miasta i poprosił radnych o przyjęcie Sprawozdania. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zarządziła głosowanie, w którym 

Sprawozdanie zostało przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 



 

Projekt 

23 
 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

21. Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji z działalności Komisji w 2019 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja poinformował o złożeniu Sprawozdania  

w terminie.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech poinformował, 

że Komisja rozpatrzyła trzy skargi i petycję dodając, że jeden ze składników skargi, która 

wpłynęła od CBA, została potraktowana jako wniosek, który należy przesłać do rozpatrzenia 

Komisji Rewizyjnej.  

Podziękował za współpracę członkom Komisji, Przewodniczącemu Zarządu Osiedla 

Pobereżany oraz Radcy Prawnemu  M. Sadowskiej i poprosił o przyjęcie Sprawozdania. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zarządziła głosowanie, w którym 

Sprawozdanie zostało przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 
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Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

22. Rozpatrzenie Sprawozdań z rocznej działalności Samorządów Mieszkańców  

z wykorzystaniem środków pieniężnych za rok 2019 

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja poinformowała, że Sprawozdania wpłynęły 

w terminie, z wyjątkiem Sprawozdania Osiedla Garnizon, które z powodu choroby 

Przewodniczącego zostanie złożone w terminie późniejszym. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie złożonych Sprawozdań. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Anna Naja 

Marian Cisło 

 Przewodniczący Sł. Kędziera zaapelował o zwiększenie kwoty 800 złotych, które 

Osiedla mają do wykorzystania.   

 Przewodniczący A. Naja podziękowała Przewodniczącym Osiedli za ich pracę na 

rzecz dzielnic miasta, podkreślając ich ważną rolę w reprezentowaniu interesów i potrzeb 

mieszkańców jednostek pomocniczych. 

Radny M. Cisło powiedział, że dzięki Sprawozdaniom można dostrzec pracę 

wykonywaną w Osiedlach, podkreślając szczególną rolę ich Przewodniczących. Dodał, że 

działają one coraz skuteczniej, m.in. poprzez podejmowanie współpracy i wspólnych działań  

i podziękował za ich społeczną pracę.   

Radny R. Wiech powiedział, że Zarządy Osiedli powinny spotykać się częściej niż 

cztery razy w roku, dzięki czemu będą one miały lepszy ogląd tego, co się dzieje na Osiedlu.     

Przewodniczący Zarządu Osiedla Zielone H. Letnianczyn powiedziała, że Zarządy 

spotykają się z mieszkańcami tak często, jak uznają to za stosowne i zaproponowała, żeby 

spotykały się one z radnymi, ponieważ nie zawsze znają oni problemy nurtujące 

mieszkańców poszczególnych osiedli.   

Przewodniczący Sł. Kędziera zacytował zapisy Statutów Osiedli mówiące, że walne 

zebranie mieszkańców osiedla powinno odbywać się przynajmniej raz w roku.   

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja przeprowadziła 

imienne głosowanie, w którym Sprawozdania zostały przyjęte jednogłośnie.  
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

23. Wolne wnioski 

Osoby proszące o głos 

Andrzej Guz 

Artur Danilczuk 

Czesława Nowak 

Barbara Wierzchowska 

W wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja poinformowała 

Komisję o wpłynięciu prośby Członka Zarządu Województwa Lubelskiego dotyczącej 

rozważenia możliwości zbycia przez Gminę Miejską Hrubieszów na rzecz Województwa 

Lubelskiego po obniżonej cenie nieruchomości położonej w Hrubieszowie, przy ul. 

Żeromskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 762/2 o pow. 1,4294 ha.    
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Zapoznała także Radę z pismem Burmistrza Miasta Hrubieszowa dotyczącym zajęcia 

przez Komisję Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta stanowiska w sprawie prośby Członka 

Zarządu Województwa Lubelskiego przypominającym, że obowiązuje uchwała Rady 

Miejskiej w Hrubieszowie z 20 marca 2018 roku w sprawie udzielenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa zgody na sprzedaż przedmiotowej nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej na rzecz Województwa Lubelskiego w cenie ustalonej przez rzeczoznawcę, 

powiększoną o VAT. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował, że na posiedzeniu w dniu 26 lutego 2020 r. Komisja jednogłośnie 

zaopiniowała negatywnie w/w prośbę Członka Zarządu Województwa Lubelskiego. 

Przypominał, że miasto dofinansowało budowę chodnika przy ul. Żeromskiego, która jest 

droga wojewódzką, w wysokości 60 procent inwestycji.   

Radny R. Wiech stwierdził, że w/w działka sprzedana w drodze przetargu osiągnie 

cenę kilkakrotnie wyższą, niż ta ustalona w roku 2018. 

Przewodniczący A. Naja zapytała czy jeśli Zarząd Województwa Lubelskiego nie 

zechce kupić tej działki po wcześniej ustalonej cenie to wycofamy się z jej sprzedaży  

w drodze bezprzetargowej.   

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski stwierdził, że Burmistrz Miasta nie dąży do 

sprzedaży w/w działki na podstawie obowiązującej uchwały oraz że warto zastanowić się nad 

jej sprzedażą w drodze przetargu otwartego, ponieważ podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży 

bezprzetargowej związane było z planowaną budową chodnika przy ul. Żeromskiego, która 

miała być sfinansowana przez Zarząd Województwa Lubelskiego.  

Radny L. Tarnawski zapytał czy wspomniana uchwała nie obliguje Burmistrza Miasta 

do sprzedaży w/w działki w drodze bezprzetargowej, a jedynie na to pozwala. 

Przypomniał, że obowiązująca wycena jest aktualna tylko do kwietnia br. dodając, że 

Burmistrz Miasta może samodzielnie ogłosić w tej sprawie przetarg otwarty.  

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski powtórzył, że jego zdaniem należy wrócić do 

pomysłu sprzedaży tej działki w drodze przetargu otwartego. 

Radny R. Wiech podkreślił, że jesteśmy w takiej sytuacji budżetowej, że nie stać nas 

na tak tanią sprzedaż. 

Radny A. Guz przypomniał, że obowiązująca wycena działki jest bardzo korzystna dla 

Zarządu Województwa Lubelskiego.      

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zapoznała Radę z wnioskiem 

mieszkańca dotyczącym nadania jednej z ulic w mieście imienia Piotra Borsukiewicza.  
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Dodała, że zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Osiedla Zielone, na terenie 

którego znajduje się ulica której dotyczy wniosek, o przeprowadzenie konsultacji  

z mieszkańcami w tej sprawie. 

Radny A. Danilczuk przypomniał, że kwestia nadania tego imienia była podnoszona  

w ubiegłym roku i dotyczyła bocznej ul. Gródeckiej. Wniosek został wówczas negatywnie 

zaopiniowany przez Zebranie Mieszkańców Osiedla Podgórze.          

Radna B. Wierzchowska powiedziała, ze w mieście istnieje problem pojemników na 

śmieci, ponieważ Hrubieszowska Spółdzielnia Mieszkaniowa w ostatnim czasie je 

zdemontowała. Przypominała ponadto, że HSM nie była zainteresowana otrzymaniem od 

miasta pojemników na odchody zwierzęce. 

Poinformowała ponadto o bardzo słabym informowaniu mieszkańców Osiedla Polna  

o terminach zebrań osiedlowych i zwróciła uwagę na nagminną nieobecność części 

Przewodniczących Osiedli na całej sesji.    

Radna Cz. Nowak zwróciła uwagę, że na ul. Lubelskiej brakuje pojemników na 

odchody zwierzęce. 

Radny L. Tarnawski powiedział, że także na Osiedlu Piłsudskiego zostały 

zdemontowane pojemniki na śmieci, w efekcie czego osiedle jest zaśmiecane. Zauważył, że 

Straż Miejska powinna egzekwować od HSM fakt zaśmiecania.     

Radny A. Danilczuk podziękował za zainstalowanie ławek dla seniorów oraz 

poinformował, że jedna z nich, na ul. Listopadowej, już została wyrwana razem z podwaliną  

i zaapelował o jej naprawę.    

Radny A. Guz podziękował za pojemniki na odchody zwierzęce i poprosił o trzy 

kolejne. Dodał, że brak koszy na śmieci na terenach HSM może wynikać z wadliwie 

zawartych umów z firmami sprzątającymi. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski stwierdził, że opróżnianie pojemników na 

odchody, za które zapłaciło miasto, jest sprawą HSM, która powinna je finansować oraz, że 

zarządy dróg powinni zgłaszać do Straży Miejskiej przypadki zaśmiecania. 

Przewodniczący Sł. Kędziera zgłosił wniosek dotyczący bloku przy ul. 3 Maja 22,  

ponieważ prace remontowe budynku syndykatu nie zostały należycie zabezpieczone, co 

skutkuje dużą ilością pyłu uciążliwego dla mieszkańców. 

Dodał, że mieszkańcy mają prawo żądać od władz HSM powrotu koszy na śmieci.  
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24. Zamknięcie sesji 

Wobec braku kolejnych wolnych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja 

zamknęła obrady XIX sesji o godz. 16:02. 

Materiał video z XIX sesji Rady Miejskiej dostępny jest na stronie internetowej 

Urzędu Miasta. 

       Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej  

 Janusz Policha           Anna Naja 


